



20 bd Joliot Curie
69694 VENISSIEUX Cedex

DECLARATION UE DE CONFORMITE / UE DECLARATION OF CONFORMITY

Type de matériel
Type of product

EasyHOME Auto
EasyHOME Auto Compact
EasyHOME PureAir Classic
EasyHOME PureAir Compact Classic
EasyHOME PureAir Compact Premium
EasyHOME PureAir Compact Connect

sont développés, conçus et fabriqués conformément aux Directives et Normes citées ci-après

are developed, designed and manufactured in accordance with the following Directives and Standards

Directive CEM / EMC	2014/30/UE (2014)	EN 55014-1(2006)	EN 55014-2(2015)
Directive Basse Tension / LVD	2014/35/UE (2014)	EN 60335-1(2013)	EN 60335-2-80 (2004)
Ecoconception (EC)	2009/125/CE	Règlement 1253/2014 (*included minimal value ERP 2018)	
Etiquetage énergétique	2010/30/UE	Règlement 1254/2014	
ROHS	2011/65/UE		

L'objet de la déclaration est conforme à la législation d'harmonisation de l'Union applicable.
La présente déclaration est établie sous la seule responsabilité du fabricant.
Le dossier technique étant disponible.
La notice d'instruction précise en particulier les règles d'installation et d'utilisation du matériel. Si le matériel doit être incorporé à une installation, la conformité de l'ensemble doit être réalisée et déclarée par l'incorporateur final.

*The purpose of the declaration is consistent with the applicable harmonization legislation of the Union.
This Statement is established under the sole responsibility of the manufacturer.
The technical file being available.
The instruction leaflet gives details on the rules for installation and use of the equipment. If the equipment is foreseen to be incorporated, the compliance of the final assembly shall be declared and is responsibility of the incorporator.*

A Vénissieux, le 25/05//2018
At

Le Responsable Centre d'Essais
Test Laboratory Manager

Mr. Pierre CHAFFOIS